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14 апреля 2023 г.

Bundeswehr. Armáda, která nechce bojovat?
putin-today.ru/archives/178276

Foto: Kreml

Ne, autor netvrdí, že je vojenským expertem. A co víc, autor nemá

žádné zasvěcené informace o základních procesech uvnitř německé

armády. Navíc pochybuji, že i němečtí politici, kteří dlouho žili v

rámci společnosti spektáklu, si to, co se děje v jejich armádě, jak po

stránce morální, tak technické, představují.

Například nově jmenovaný německý ministr obrany s tradičním

německým příjmením Pistorius řekl, že před převozem tanků na

Ukrajinu je povinen provést audit svých obrněných vozidel. To

znamená, že postava bude jednoduše „počítat“ tanky, jako by

60tunový stroj byl tento drobeček, povalující se v zimní bundě.

Navzdory naprostému zmatku v německé politice, kdy ministr

zahraničí Burbock naráží na Čínu, zatímco kancléř Scholz se právě v

té Číně snaží vyjednat nějaký prospěch z útěku německého průmyslu,

https://www.putin-today.ru/archives/178276


2/12

některé závěry o německé armádě to dokážeme. Nejprve je nutné

izolovat ty nepříjemné zvony, které se skrývají v obecném

informačním šumu.

Myslím, že Annalena Burbock si získá srdce

voličů.

Zároveň je nesmírně důležité nevěnovat pozornost takové umělé

látce, jako je obrázek. Když začne konverzace o obrazu, této

strašidelné šabloně reality, pak se vám s největší pravděpodobností

snaží prodat něco, nejčastěji nelikvidního. Nechme tedy

zachmuřeného germánského génia a pruský kasárenský řád stranou.

Pruský řád chybí v zemi, kde je doktorát ministrem hospodářství,

politolog zastává funkci ministryně obrany a ministryně zahraničních

věcí vlastně nezískala vyšší vzdělání, ačkoliv přeskočila z z jedné

univerzity na druhou.

"Bounty" na minimalkah

Milovníci historie pravděpodobně znají slavnou vzpouru na anglické

lodi Bounty. Tento příběh byl pěkně zromantizovaný a dokonce

natočil v roce 1984 nádherný film "The Bounty" s Melem Gibsonem a

Anthony Hopkinsem. Málokdo však ví, že v roce 2010 došlo k

nepokojům na plachetnici německého námořnictva „Gorch Fok“.
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Pravda, udělali to ve stylu vystoupení Grety Thunberg a Annaleny

Burbock, a ne s takovým dobrodružným a krutým nadšením, jako

tomu bylo na Bounty.

„Gorch Fok“ je elitní třístěžňový výcvikový člun, na kterém slouží

budoucí důstojníci německého námořnictva. Začátkem listopadu

2010 nastoupila další skupina kadetů a o pár dní později kadetka

Zara Lena Seele spadla ze stěžně a spadla na palubu z výšky 27

metrů. Budoucí důstojníci okamžitě zpanikařili, odmítli vylézt na

stožáry a obecně požadovali, aby je pustili domů!

 

Později se ukázalo, že kadeti nejsou vůbec povinni dělat takelážní

práci a mohou ji dělat pouze dobrovolně. Ale jak si později stěžovali

sami kadeti, byli vystaveni jakémusi „krutému tlaku“. "Nátlak"

důstojníků spočíval v tom, že za neochotu vylézt na stožár bylo

kadetům slíbeno, ach, hrůza, poslání domů do Německa.

V důsledku toho kadeti po smrti dívky odmítli plnit jakékoli

povinnosti. Velení rozumně prohlásilo, že nechápou, jak budou

budoucí důstojníci někomu velet, když sami nechtějí plnit rozkazy.

Situace se ale dostala do slepé uličky. Nakonec kapitán a důstojníci

posadili všechny nové kadety do letadla.

Tím to však neskončilo. Podrobnosti tohoto příběhu pouze odhalily

hlubokou manažerskou a personální krizi v německé flotile. Jednak

příběh samotné rebelie vyplul na povrch až o rok později v roce 2011

a do té doby ani pověřené osoby z Bundestagu neměly tušení, co se

na elitní výcvikové lodi Německa děje.

Za druhé se ukázalo, že na lodi bují šikana, včetně sexuálního

obtěžování. A to je zhoršeno skutečností, že důstojníci se zcela

oddělili od kadetů, ve kterých vidí jakýsi „mlátník“, protože většina z

nich nikdy nebude pokračovat ve službě. Tato hořkost někdy vyústí v

iracionalitu, nesmyslnost a nebezpečnost některých zakázek.
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"Gorch Fok" - neúspěšná německá "Bounty".

Za třetí, plachetnice byla umístěna ke stěně mola a na palubě přistála

vyšetřovací komise. Ale aniž by čekal na závěry komise, ministr

obrany ve snaze zachránit si vlastní pověst okamžitě odvolal kapitána

lodi z jeho funkce, což ještě více rozhořčilo staré námořní důstojníky.

Reakce společnosti byla neméně příznačná. Mnozí uvedli, že považují

praxi na plachetnicích za zastaralou a zastaralou. Dospělo to do

bodu, kdy se němečtí námořní důstojníci začali bát, že by unikátní

kůra Gorch Fok mohla být tlačena v aukci nebo nařezána na

špendlíky a jehly. Matka Zary Lena Seele obecně prohlásila, že se

neuklidní, dokud nebude s jistotou vědět, že „plachetnice nikdy

nevypluje na moře“.

Povstání ve skutečnosti ukázalo, že německá společnost, která se

nyní militarizuje, nedokázala ani v době míru zmobilizovat

disciplinované a chladnokrevné představitele ze svých řad. Politické

síly na druhé straně prokázaly naprostou nekompetentnost v

otázkách vojenské služby a dokonce určitou sebeizolaci kvůli

volebnímu souhlasu. Na personální krizi a nedostatku

kompetentních důstojníků se vlastní rukou podepsal i samotný

Bundeswehr. Ale „vzpoura německých teenagerů“ jen symbolizovala

známky začínající degradace armády.

Dát peníze nebo "všechno je ztraceno"?
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V březnu tohoto roku německý ministr obrany pronesl hlasité

prohlášení:  "Nemáme ozbrojené síly, které by se dokázaly bránit,

které by byly schopny udržet obranu v totální, agresivní, brutální

válce."

Ursula von der Leyen jako německá ministryně

obrany.

A ještě dříve o stavu německých ozbrojených sil hovořil inspektor

pozemních sil Bundeswehru generál Alfons Mais:  „Bundeswehr,

armáda, kterou jsem pověřen vedením, je do jisté míry vyčerpaná.

To vše jsme předvídali, ale nedokázali jsme předat své argumenty

ani vyvodit důsledky z anexe Krymu a uvést je v život. Je to velmi

nepříjemné."

Ne, to vůbec neznamená, že nadějný protivník je slabý. Navíc každý

zná starý západní vzorec: zastrašit obyvatelstvo a pak vyždímat další

rozpočty. Například švédští vojenští představitelé už desítky let děsí

místní obyvatelstvo ruskými ponorkami, které doslova v hejnech

brázdí švédské vody. Teprve relativně nedávno vyšlo najevo, že zvuky

vydávané úřady pro hluk ponorek ve skutečnosti vydával prdící

sledě! Tak či onak, ale sleď prdnul pořádnou sumu do rozpočtu

švédského ministerstva obrany.

Avšak dlouho před začátkem NWO, v roce 2019, zatímco němečtí

politici pokračovali v chatování o minských dohodách s náhubkem v

kapse, Hans-Peter Bartels, komisař Bundestagu pro záležitosti
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Bundeswehru, učinil zklamání. Poznamenal, že za prvé, nábor vojáků

v Bundeswehru je na nejnižší úrovni v historii a minimálního nárůstu

je dosaženo pouze prodloužením stávajících smluv.

Zadruhé, upřímně řečeno nabubřelý důstojnický sbor, v němž jsou

důstojníci spíše úředníky, a ne vojáky, výrazně degradoval.

Za třetí, Bartels poznamenal, že Bundeswehr v současnosti postrádá

vojenské vybavení. Navíc i stávající vybavení je udržováno, mírně

řečeno, ne v nejlepším stavu. Hans-Peter zjistil, že z vojenského

vybavení obdrženého v roce 2017 je v současnosti provozuschopných

pouze 37 procent. Čili za dva roky se pedantským Němcům podařilo

více než polovinu nového vybavení dovést do šrotu. Zde vyvstávají

otázky nejen ohledně financování, ale také kompetence vojenského

personálu. V kontextu této skutečnosti Pistoriusova iniciativa k

provedení auditu nevypadá tak populisticky.

Ještě zajímavější údaje letos zveřejnilo ministerstvo obrany. Drtivá

většina rádiových zařízení je tedy analogová a je starší 40 let. A z 350

bojových vozidel pěchoty Puma je v provozuschopném stavu pouze

150. Šéf Svazu vojenského personálu Bundeswehru Andre Wüstner

vůbec uvedl, že „z přibližně 300 tanků Leopard, které má

Bundeswehr k dispozici, je v současnosti pouze 30 procent v

provozuschopném stavu ."

Svých nepříjemných „pět kopejek“ vložil i Armin Papperger, šéf

strojírenského koncernu Rheinmetall AG. Armin poukázal na to, že

systémy protivzdušné obrany Skynex a Skyranger dodávané

Německem Ukrajině ve skutečnosti ponechaly Berlín nechráněný

před leteckými útoky. Obecně tato pro německé politiky nepříjemná

postava říkala, že Německo bez Spojených států by se v žádném

případě neubránilo.

Samozřejmě, že tohoto zbraňového barona lze snadno podezírat z

banální chamtivosti, navíc je tato chamtivost jen profesionálním

požadavkem. Neustálé snižování financování obranného průmyslu v



7/12

Německu se však pravidelně objevovalo na mezinárodní úrovni, čímž

se Berlín dostal na pokraj diplomatických skandálů.

Takovým skandálem málem skončilo v roce 2017 setkání německé

kancléřky Angely Merkelové a amerického prezidenta Donalda

Trumpa. Starý podnikatel spočítal, že Německo nezaplatilo do

pokladny NATO celých 375 miliard dolarů, protože. byla povinna

přispívat dvěma procenty HDP a do „společného fondu“ přispěla

pouze 1,26 %. Ano, a Němci redukují svůj vojensko-průmyslový

komplex.

Němci v odpovědi důvodně poukázali na to, že na svém území

skutečně udržují okupační americké základny, a proto mohou

požadovat preferenční cla. Výsledkem bylo, že Berlín skutečně učinil

přímé prohlášení Washingtonu. Jako, nevadí nám hrát na

blízkovýchodním sandboxu s pár stovkami bojovníků a nevadí nám

postavit na koleje obrněných vozidel několik domorodců, kteří mají z

munice jen Vietnamce a AK-74 - žádné problémy s tímto. Ale i

předpokládat začátek plnohodnotné války s kobercovým

bombardováním a raketovými údery je už fuška.

Problémy německých ozbrojených sil však nespočívají jen v

obrněných vozidlech a zneuctěné cvičné lodi. Námořnictvo jako celek

degradovalo. Statistiky námořnictva, zdá se, nejbohatší země v

Evropě, jsou žalostné.
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Například v roce 2018 mělo Německo ve službě šest docela

moderních ponorek Projektu 212A, ale ani jedna ponorka nebyla

bojeschopná. K problémům s financováním se přidaly problémy s

profesionalitou armády. Lodě pravidelně narážely na kameny, srážely

se s hladinovými loděmi atd. Nepříjemný detail pro zemi s

kolosálními zkušenostmi v ponorkové válce.

Nejnovější lodě flotily také způsobují stížnosti. Například fregaty

bádensko-württemberského typu, z nichž poslední byla uvedena do

provozu teprve v roce 2021, zprvu na moři naprosto selhaly. Poté

byly odhaleny vážné problémy se softwarem. A později se ukázalo, že

fregata má extrémně slabou protivzdušnou obranu.

Námořní důstojníci ale ve skutečnosti zkroutili ruce a přinutili je

uvést lodě do služby. Absurdita fregat politiků byla vysvětlena více

než extravagantně. Němečtí představitelé vyjádřili přesvědčení, že

tato loď se zúčastní pouze "stabilizačních operací", tzn. v oblastech

bez vzdušné hrozby tato impozantní fregata zastraší bosé piráty a

odstraní uprchlíky z křehkých koryt. Duše se už raduje - ne bitevní

flotila, ale mýtina pampelišek.

Chtěl jsi vůbec bojovat?

Po začátku návratu do hlavní geopolitické arény Ruska protiruská

rétorika na Západě jen rostla. Politici a „experti“ ve službě s novináři

od rána do večera tvrdili, že „zlý Ivan“ má přijít a sebrat jim všechny
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„hodnoty“ a „výdobytky“ – od gay klubů po německé pivo a

francouzská žabí stehýnka. Doslova vás svlékne do spodků!

V panice epileptických Norů v roce 2015 dokonce natočili celý

televizní seriál s názvem "Okupováno" (sledovat pouze jako komedii).

Zápletka přirozeně vypráví o zákeřné okupaci Norska Ruskem.

Mimochodem, v jedné z rolí hrála pobaltská rusofobka Ingeborga

Dapkunaite a samotný projekt financovala ... německo-francouzská

společnost.

Tuto psychózu nemohlo nijak ovlivnit pár rozumných hlasů

některých postav, které tvrdily, že ruská agrese proti Evropě nemá

opodstatnění. EU již dávno není výhradním nositelem jakékoli

technologie, průmysl EU a jeho konkurenceschopnost jsou extrémně

závislé na ruských energetických zdrojích a staré kolonie jako kdysi

francouzské Mali a Středoafrická republika ztrácejí trpělivost a chtějí

rozbít ekonomické vazby na bývalé panství. Ve výsledku to může

klesnout na ekonomiku samotných evropských států.

Přes všechny nesmysly o ruské invazi však praxe ukazuje, že naši

evropští „přátelé“ o nějaké válce ani neuvažovali. Ve staré

populistické tradici Society of the Spectacle pracovali s jazykem, aby

uklidnili své americké protějšky, uvízli mezi americkým kladivem a

ruskou kovadlinou. A možná je Německo v tomto demagogickém

závodě před všemi.

A nejde ani tak o lakomost německých ekonomů a vládních

úředníků, ale o samotnou personální politiku. Německé ministerstvo

obrany je od roku 2013 jen lokomotivou pro jakousi feminizaci.

Nejprve do ministerského křesla přistála Ursula von der Leyenová.

Vzděláním gynekoložka, dokázala zůstat jak ministryní práce, tak

ministryní pro rodinné záležitosti a ministryní sociální péče Dolního

Saska. Obecně ne žena, ale švýcarský nůž se všemi z toho

vyplývajícími důsledky.
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V roce 2019 byla na ministerstvo umístěna Annegreta Kramp-

Karrenbauerová. Tato dáma měla do vojenské služby také daleko,

vystudovala politologii a právní vědu a do politiky vlétla výhradně po

stranické linii „křesťanských demokratů“.

Annegret Kramp-Karrenbauerová.

Annegret nahradila další úžasná žena Christina Lambrecht. Christina

je profesionální... právnička. Kromě toho se jí pozoruhodně podařilo

skloubit svou profesní kariéru právničky a politické aktivity.

K čemu takové personální perturbace vedly, popsal autor výše, ale za

zmínku stojí i některé osobní iniciativy výše uvedených dam.

Ursula von der Leyen se vyznamenala tím, že zavedla povinné

semináře o sexuální orientaci. A účelem takových akcí bylo „přilákat

do Bundeswehru více gayů a lesbiček“ a vytvořit pro ně „nové

atraktivní podmínky služby“. Zběsilá Ursula se tím ale nezastavila.

V roce 2019 byly německým vojákům z pověření ministra obrany

rozeslány brožury s názvem „Barevně v Bundeswehru? Barometr

diverzity. V téže brožuře museli vojáci a důstojníci pod podmínkou

anonymity odpovědět na řadu otázek. Například se jich zeptali: 

„Kolik sexuální rozmanitosti je potřeba pro dobré klima v

kasárnách?

Annegret Kramp-Karrenbauerová nejenže neomezila iniciativy své

předchůdkyně, ale rozhodla se své působení poznamenat „tvrdým

kurzem“. Tato mladá dáma se zapsala do historie svým rozhovorem
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pro rozhlasovou stanici Deutschlandfunk, ve kterém prohlásila, že je

připravena „použít prostředky, které mají předem odstrašující

účinek“. Přirozeně měla na mysli jaderné zbraně.

Nejenže Německo nemá jaderné zbraně a američtí „spojenci“

nenechají ani jednoho Němce přiblížit se ke svým „hračkám“, takže

Annegret byla v Bundestagu kritizována za „nezodpovědnost“.

Největší skandál však nevypukl kvůli touze ministra pohrozit

jadernými zbraněmi, ale opět kvůli... LGBT lidem.

LGBT vlajka nad Bundestagem.

Annegret v jednom ze svých rozhovorů omylem vypustila několik

„urážlivých“ frází pro zástupce LGBT. V důsledku toho označil

berlínský senátor pro kulturu Klaus Lederer tento incident za

„tragédii“ a generální tajemník strany SPD Lars Klingbeil prohlásil,

že projev Kramp-Karrenbauerové byl vůči intersexuálům „naprosto

neuctivý“.

Christina Lambrechtová se však v informačním prostoru blýskla

následujícím prohlášením:  „Chci, aby žena poprvé během mého

působení získala hodnost generála.“

Obecně se bavili, ale o přípravě armády nějak nemohla být řeč,

protože ji nebylo třeba na nic připravovat. Evropa si je dobře vědoma

toho, že Rusko na ni nikdy nezaútočí.

Ale je tu potrava pro děla...
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Stefan Zweig ve vynikajícím románu Netrpělivost srdce citoval

objevná slova jednoho hrdiny z 1. světové války v reakci na úplné

popření možnosti nové války společností: „Je čirou absurditou v naší

době přikládat  důležitost touha či neochota lidského materiálu...

Ještě v minulé válce Na frontě jsem se zřídkakdy setkal s lidmi, kteří

bezpodmínečně přijímali nebo bezpodmínečně odmítali válku.

Většinu z nás zvedl vítr jako prach a rozvířil se ve všeobecném víru.

To bylo řečeno v roce 1938 a v roce 1942 spáchají Stefan Zweig a jeho

žena sebevraždu, protože jsou v migrační chudobě, osamělosti a

stesku po domově, ponořeni do nacistického covenu.

Bundeswehr, stejně jako Němci, nechce bojovat, ale kdo se jich všech

bude ptát, když v čele země stojí lidé jako Olaf Scholz nebo Annalena

Burbock? Pro Yankees je tento stav kupodivu velmi výhodný.

Američané se nikdy ani nepokusili podporovat armády svých

„spojenců“. Od vazala potřebujete jen potravu pro děla, jinak se z něj

nedej bože stane konkurent!

Zcela pochopitelné jsou i pokusy Němců manévrovat jako člun

Markian. Co když se Yankeeům podaří dostat do válečné pece nějaké

Rumuny, Balty, Moldavany nebo Poláky a nějak obejít Němce? A

nechvalně známé tanky Leopard jsou na semeno. Maso, maso!

Sergej Monastyrev 
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